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Svar fra dagligvarebutikker vedr energidrikk.
Dagens gladsak. Monica har sendt ut brev og det er kun Rema 1000 som
har svart. De informerer om at de har selvpålagt grense på 14 år, de skal
se på rutiner. Det kreves ikke legitimasjon og de er avhengig av å få riktig
svar når de spør om alderen. Coop og Joker har ikke svart og Monica
purrer på dem. «Ryktene sier» imidlertid at det har blitt vanskeligere å
kjøpe energidrikk på Coop. Monica leser opp brevet som hun har sendt
og det viser at det nytter å si i fra .

PS: Etter purring på svar fra Coop, har butikksjefen svart at de vil
samarbeide med oss, og at de heretter vil bli strengere på 14-års grensen
på salg av energidrikk.
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Hjem – skole samarbeid
Mangler info om mobilhotell.
Noen leverer mobiler som ikke er i bruk, kun deksel etc. Mye kreativitet,
så her må foreldre være obs. Dersom skolen spør om det stemmer at
barnet ikke har med seg mobil på skolen, er det viktig at foreldrene følger
opp med å undersøke.
Noen klasser starter med gym og det gjør det vanskelig med innlevering i
mobilhotell. Vi håper skolen har en praktisk løsning med å samle inn
mobiler i boks og oppbevare i lærerens skap. Særlig viktig at de ikke har
mobiltilgang i gym (utrygt mht filming).

Det spørres om det kan komme et årshjul for prøver? Finnes det? Det
ligger halvårsplaner, men usikkert om det ligger ute på nettet. Av og til
prøver som hoper seg opp. Det kan det være uheldig for karakterer og
ellers prestasjoner om det blir for mange prøver på en uke. Skolen burde
kunne planlegge dette bedre. Kunne man lagt til disse i ukeplanen flere
uker frem? Det er litt ulik praksis i klassene.

Ønskelig at underveisvurdering føres i Google Classroom. Mulig å skrive
karakterer på Classroom. Classroom er lite tilgjengelig for foreldre.
Mange opplever at foreldre er «satt på siden». Får lite tilbakemelding fra
skolen. Dette gjelder i hele kommunen, ikke bare for Havlimyra.

Verktøy og personvern: Kristiansand kommune er en Google- kommune,
Eleven har brukernavn og passord til å logge seg på og så kan vi evt se.



Vi som foreldre ønsker tilgang til Google Classroom. (kommunalt problem,
løftes til KOMFUG?)
Underveisvurderingen kan gis muntlig, ikke krav til skriftlig. Mye opp til
hvordan lærerne vil gjøre dette.
Mye fokus på måloppnåelse med muntlig tilbakemelding. Vi kan ikke
kreve noe annet mht opplæringsloven. Hvis du føler at det går i dårlig
retning med barnet, så bør man ta kontakt med læreren. Foreldrene kan
etterspørre mer informasjon om karakterer.

Det er ennå mulighet for å abonnere på nyheter på hjemmesiden til
Havlimyra skole, men ukeplanen ligger uansett der. Noen kontaktlærere
sender den på Visma.

Så har vi lyst å minne foreldrene på å lese Hjem - skole
samarbeidsplanen. Den ligger på skolens hjemmeside. Det er viktig å
understreke at planen er gjensidig forpliktende: Det er noen viktige
punkter der om ansvaret vi har på å lære barna om rydding, høflighet og
respekt, samt å sørge for at de har fått i seg frokost og har med niste. 
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Sosial handlingsplan

Plan for å skape et godt miljø. Skolen er flink til å ha aktivitetsdager. De er
også gode på diverse turneringer, f.eks. lærer mot elever.
Det ble snakket litt om 17. mai tog. Hvordan er reglene på andre skoler; er
det belønning for å være med å gå i tog? Bør det være like regler for hele
Kristiansand?
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Informasjonssaker fra rektor

Hilde vil gi litt info. Det var nylig en hendelse på skolen hvor det hadde
vært innbrudd. Det var tidlig mistanke om at det var elever som hadde
gjort det. Rektor valgte tidlig å gå ut med info til foreldrene via Visma. Det
førte til at det fort kom i avisen… Rektor ber om innspill fra FAU på hvor
mye de mener skal informeres ut om til alle i foreldregruppa vs at man må
forvente at det plukkes opp av media. Det var positive tilbakemeldinger på
at hun hadde informert ut og det var kjedeligere om det kom i media uten
at vi foreldre visste.

Hendelsen er håndtert og oppklart. Den ble politianmeldt. Og de følger
dette. Forebyggende kan følge opp med bekymringssamtale. God kontakt
med forebyggende politi som prioriterer denne type saker.

Vedr. farlig trafikksituasjon. Fulgt tett opp og de som bryter reglene får
melding hjem. Mye feil bruk av el-sparkesykkel, særlig to på sparkesykkel.
Utrolig mye farligere med sparkesykkel vs vanlig sykkel.

Hilde snakker litt om balansen mellom hvor mye oppdragermail skal gå ut
mht trafikksikkerhet, sparkesykkel, refleks etc.? Det kommer spørsmål om
belysningen god nok i gangfeltet? Rektor spør om FAU vil følge opp med
morgenkontroller. Skolen har ikke voksne ute hver dag lenger.

Det etterspørres tema knyttet til russetiden. Nå blir det endringer fra 2026.
Mye gruppering allerede på ungdomsskolen. Det har begynt å etablere
seg grupper som okkuperer egne bord i kantina. Dette har blitt løst med
ommøblering.Russegrupper som begynner å gruppere seg allerede i 8.
og 9. kl. Enighet om at det er viktig å snakke om dette før 1 vgs. Påvirker
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trygghet og trivsel. Tunge krefter å jobbe mot, da tenåringene blir sosial
bundet. Enighet om at dette blir tema i neste FAU.
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Temamøte til Våren
Tas opp på neste FAU-møte
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Eventuelt
Natteravn: tidenes mobilisering! Egentlig er det noe som 8. og 9. skal
ordne, da 10. trinnet har klassetur og ball.

Dato for ballet: Tor 13. februar 2025. Vi foreldre må stille med vakter og
tapas. Det er en komite (Rektor Hilde, inspektør og elever fra 10.klasse)
Vi avventer videre info. Det er lurt at alle foreldrekontakter legger ut på
info siden til sin klasse slik at man er obs på å holde av datoen.

OBS: Litt rusproblematikk på disse ballene. Skolen må følge opp sånn at
det får konsekvenser dersom elever kommer ruset på ballet, og vi foreldre
må være mer observante i forkant dersom tenåringene begynner å
snakke om å samles et sted før ballet begynner. Vi har et ansvar her.

Neste FAU -møte blir tirsdag 21. januar 2025.
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